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رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز گفت: مدافع مطالبات سیاسی، علمی و فرهنگی دانشجویان هستیم و در حد توان تمامی تلاش خود را برای عملیاتی کردن آن ها انجام می دهیم.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز ، دکتر محمد حسین صومی در دیداری صمیمی با فعالین تشکل ها و کانون های دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی تبریز و تعدادی از نمایندگان

دانشجویان گفت: روز 16 آذر، روز خروش دانشجویان در مقابل ظلم و ستم و استعمار است. روزی است که تعدادی از دانشجویان کشور با روحیه مسئولیت پذیری، دین خود را نسبت به مردم این

کشور ادا کردند.

وی افزود: به مناسبت روز دانشجو، با نمایندگان تشکل انجمن اسلامی و بسیج دانشجویی، دیدار کرده و از دو خوابگاه دانشجویی دانشگاه بازدید کردم.

وی اظهار کرد: در بهمن ماه سال 92، با دیدن وضعیت خوابگاه های دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی، از اینکه رییس دانشگاه هستم و دانشجویان در چنین خوابگاه هایی، شب خود را روز می کنند

احساس شرم کردم ولی اکنون به جرات می گوییم که دانشگاه بخشی از دین خود را نسبت به دانشجویان، متناسب با هرچه که در توان داشته است ادا کرده است.

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز وجود تشکل ها و کانون های دانشجویی را نعمت بزرگی برای دانشگاه و ارتقای فعالیت های علمی، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی در دانشگاه دانست و عنوان کرد:

دانشجویان فعال در تشکل ها و کانون ها با داشتن روحیه مسئولیت پذیری و خدمت ، بخشی از وقت خود را به فعالیت در این مکان ها اختصاص داده اند.

دکتر صومی خطاب به دانشجویان حاضر در جلسه گفت: دانشگاه علوم پزشکی، خود را مبرا از اشکال و نواقصات نمی داند ولی در حد توان، مشکلات و نواقصات را یکی پس از دیگری رفع خواهد

کرد.

به گفته وی، دانشگاه علوم پزشکی تبریز، بیشترین تعداد نخبگان و استعدادهای درخشان در شمالغرب کشور را به خود اختصاص داده است و دانشگاه در تلاش است که از این استعدادها به نحو

احسن استفاده کرده و آن ها را شکوفا سازد.

وی در بخشی از سخنان خود گفت: تمامی عوامل و کارکنان دانشگاه باید با دانشجویان برخوردی لایق شان آنان داشته و حرمت دانشجو را بیش از پیش حفظ کنند.

دکتر صومی در واکنش به انتقاد یکی از دانشجویان در رابطه با مبلغ اندک تخصیصی به پایان نامه های ارشد گفت: در آینده نزدیک برای بررسی این مهم و سایر مسائل و مشکلات آموزشی

دانشجویان، جلسه ای تخصصی برگزار می کنیم.

یکی از دانشجویان از شایعه پراکنی های مختلف در دانشگاه علوم پزشکی مبنی بر تغییر رییس دانشگاه و رووسای دانشکده ها انتقاد کرد، که دکتر صومی نیز تصریح کرد: نه رییس دانشگاه عوض

می شود و نه روسای دانشکده ها. استعفا هم نمی دهم و با تمام توان، اهداف و سیاست های وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی را در دانشگاه علوم پزشکی پیش می برم.

دکتر صومی از ارتقای رتبه آموزشی دانشگاه علوم پزشکی خبر داد و افزود: رتبه دانشگاه در این حوزه را به دلیل اینکه ابلاغ نشده است اعلام نمی کنم.

وی در رابطه با درخواست یکی دیگر از دانشجویان مبنی بر ایجاد سلف های غذاخوری در تمامی دانشکده ها عنوان کرد: به مرور زمان تمامی سلف ها برچیده شده خواهد شد چرا که سلف مرکزی

دانشگاه، جوابگوی نیازهای دانشگاه در این حوزه خواهد بود.

یکی از دانشجویان نیز از عملکرد برخی اساتید از جمله اعمال نمره شیفت انتقاد کرد و دکتر صومی در پاسخ به انتقاد و درخواست وی افزود: استادی که سوال غلط و اشتباه طرح می کند استاد نیست

و باید تکلیف خود را با دانشگاه علوم پزشکی، مشخص کند.

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در رابطه با سوال یکی از دانشجویان مبنی بر اینکه گروه اتاق عمل چه زمانی تشکیل می شود؟ گفت: در آینده نزدیک، گروه اتاق عمل نیز در دانشگاه علوم پزشکی

تبریز، ایجاد خواهد شد و در حال حاضر، در حال انجام امور اداری و .. در این خصوص هستیم.

دکتر صومی در بخش پایانی سخنان خود ابراز کرد: از تمامی مطالبات سیاسی، اجتماعی، علمی و .. دانشجویان دفاع کرده و نواقصات را با تمام توان، برطرف خواهیم کرد.

مهدی جلیلی، نماینده کانون های دانشجویی نیز در این مراسم با بیان اینکه 19 کانون در دانشگاه علوم پزشکی تبریز، فعالیت می کند گفت: کانون های دانشجویی این دانشگاه رتبه های خوبی را در

سال های اخیر به دست آورده اند و اولین دانشگاهی هستیم که برنامه ای تحت عنوان هفته فرهنگی برگزار کردیم.

وی از دکتر صومی خواست که تصمیماتی اتخاذ کند تا مکانی مناسب برای فعالیت کانون های دانشجویی در نظر گرفته شود و چنین نباشد چندین کانون در یک مکان مشترک فعالیت کنند.

محمد آقازاده، عضو بنیاد ملی نخبگان نیز به برخی مشکلات موجود آموزشی اشاره و خواستار رفع آن ها شد.

امین آراسته، دانشجوی پزشکی و عضو بنیاد ملی نخبگان نیز بر لزوم برگزاری آزمون های جامع به مدیریت دانشگاه علوم پرشکی تاکید کرد.

ناصر طالبی، نماینده کمیته مشورتی دانشگاه از مبلغ ناچیز کارهای دانشجویی و استفاده از دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی در بیمارستان ها به عنوان کار دانشجویی، انتقاد کرد.

امین محمد زاده، دانشجوی علوم آزمایشگاهی از دکتر صومی خواست که اقدامی مناسب در راستای نوسازی و تجهیز ساختمان دانشکده پیراپزشکی انجام دهد.

وی افزود: متاسفانه مراکز درمانی با دانشجویان حیطه علوم پایه همکاری لازم را ندارند.

وی ابراز کرد: متاسفانه کمبود هیات علمی در رشته ما احساس می شود و اساتید و هیات علمی دانشکده های دیگر به ما تدریس می کنند.

سید عمران دیسناد، دانشجوی پزشکی و نماینده شورای صنفی دانشجویان از عدم برگزاری برنامه ای خاص در خود روز 16 آذر انتقاد کرد.

لزوم توجه به برگزاری کرسی های آزاد اندیشی، ایجاد بوفه در دانشکده پزشکی، زیباسازی فضای داخلی خوابگاه ها از دیگر خواسته های این دانشجو بود.

نماینده بسیج دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز با اشاره به فرمایشات رهبر معظم انقلاب بر لزوم توجه بیش از پیش به بحث فرهنگ در دانشگاه ها تاکید کرد و یکی از شاخص های

دانشجویان فعال را مطالبه گری از مسئولان دانست.

نماینده انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز بر لزوم توجه به مطالبات سیاسی دانشجویان تاکید کرد.
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